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Protokoll klubbmöte 250403 

Seko lok klubb 105 
 

 

1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades kl 20.05 

 

2. Mötets behörighet  

a. Har mötet utlysts i tid och på ett korrekt sätt?  

Ja, kallelse skickades ut per epost 18/3 tillsammans med förslag till dagordning. 

 

3. Val av mötesfunktioner  

a. Val av ordförande  

Melissa Svenhard valdes 

b. Val av sekreterare  

Robert Sundin valdes 

c. Val av justerare tillika rösträknare (2st) 

  Martina Bodin och Camilla Karlsson valdes 

 

4. Justerande av röstlängd  

19 st medlemmar närvarade 

 

5. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes 

 

6. Inkomna nomineringsförslag samt fastställande av nomineringarna  

Antonia Erhardsson är nominerad till skyddsombud, hennes nominering fastställdes. Inga 

andra nomineringar fanns. 

 

7. Val av skyddsombud  

Kandidat: Antonia Erhardsson  

Mötet valde genom acklamation Antonia Erhardsson till skyddsombud. 

 

8. Läget på SJP samt information om avtalsrörelsen  

Förhandlingar pågår just nu vad gäller X-tillägg och registeravgift, Seko lok har gjort 

gemensam sak med Pendelklubben och ST i dessa frågor. Tyvärr har SJP inte velat gå oss till 

mötes i någon av dessa frågor. Frågan om registeravgiften har vi skickat till vår centrala 

ombudsman. ST har ej valt att ta frågan centralt. Lönerevision sker tillsammans med 

Pendelklubbenoch Verkstadsklubben, vi har dock ej gemensamma yrkanden.  

Avtalsrörelsen, märket är nu satt av Industribranschen. Det blev ett 2-årigt avtal med 6,4 % 

höjning av lönerna (3,4 och 3%). De kom även överens om slopandet av mertid, vilket inte 

berör oss i så hög grad, men som ändå kan ses som en framgång eftersom det bör leda till att 

fler kommer erbjudas heltid. Melissa informerade även om Almegas krav. 

Sekos krav: Slopa kvartstid, semesterväxling, start och slut på samma ort, vid ledighet ska 

kalenderdygn tillämpas. 
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Nina Sagulin informerar om vad som händer gällande körlärarna. Den första av SJPs nya 

fyra dagars KL-utbildning är nu genomförd. Framöver kommer det kunna vara förare från 

hela SJ som deltar, inte bara från pendeln. Nina berättar även om de “E-learning” som vi 

förare får mejl om. Plötsligt är det många kurser i katalogen, vad gäller? 2 h får vi enligt 

avtal. Nina har kontaktat SJP hur det är tänkt att man ska hinna alla kurser på den tiden? 

Inget svar än. 

SJP har fortfarande inte ordnat med ersättning för de som fått betala skatt för SL-kort, trots 

att de velat ha såna och att SJP redan för flera månader sedan sagt att de ska ersätta detta. 

 

9. Övriga frågor  

Vi pratade om semesterverktyget, att vi i klubben hoppas kunna påverka så att nästa version 

blir mycket bättre.  

Sparad semester: planeringen har kontaktat folk som sökte men inte fick sådan semester 

utlagd. Dock har planeringen inte kontaktat alla berörda, varför det är klokt att man själv tar 

kontakt om man inte fått denna semester utlagd.  

En medlem uppmanar styrelsen att se till att få saker på pränt och in i avtalet så att det inte 

riskerar försvinna. Melissa svarar att det är ett pågående arbete, men som till viss del inte är 

lika brådskande som tidigare, då SJP troligen blir kvar längre än till mars 2026.  

Vi nämner även skrivelsen om rätten för föräldrar med barn som är 7-12 år att gå ner i 

arbetstid försvann i avtalet i och med att SJP tog över. Det är inte helt klarlagt hur detta gick 

till, trots att klubben sökt svar kring detta. 

 

10. Mötets avslutande 

Mötet avslutades kl 20.55. 
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Seko lok klubb 105 
 


 


1. Mötets öppnande 


Mötet öppnades kl 20.05 


 


2. Mötets behörighet  


a. Har mötet utlysts i tid och på ett korrekt sätt?  


Ja, kallelse skickades ut per epost 18/3 tillsammans med förslag till dagordning. 


 


3. Val av mötesfunktioner  


a. Val av ordförande  


Melissa Svenhard valdes 


b. Val av sekreterare  


Robert Sundin valdes 


c. Val av justerare tillika rösträknare (2st) 


  Martina Bodin och Camilla Karlsson valdes 


 


4. Justerande av röstlängd  


19 st medlemmar närvarade 


 


5. Godkännande av dagordning  


Dagordningen godkändes 


 


6. Inkomna nomineringsförslag samt fastställande av nomineringarna  


Antonia Erhardsson är nominerad till skyddsombud, hennes nominering fastställdes. Inga 


andra nomineringar fanns. 


 


7. Val av skyddsombud  


Kandidat: Antonia Erhardsson  


Mötet valde genom acklamation Antonia Erhardsson till skyddsombud. 


 


8. Läget på SJP samt information om avtalsrörelsen  


Förhandlingar pågår just nu vad gäller X-tillägg och registeravgift, Seko lok har gjort 


gemensam sak med Pendelklubben och ST i dessa frågor. Tyvärr har SJP inte velat gå oss till 


mötes i någon av dessa frågor. Frågan om registeravgiften har vi skickat till vår centrala 


ombudsman. ST har ej valt att ta frågan centralt. Lönerevision sker tillsammans med 


Pendelklubbenoch Verkstadsklubben, vi har dock ej gemensamma yrkanden.  


Avtalsrörelsen, märket är nu satt av Industribranschen. Det blev ett 2-årigt avtal med 6,4 % 


höjning av lönerna (3,4 och 3%). De kom även överens om slopandet av mertid, vilket inte 


berör oss i så hög grad, men som ändå kan ses som en framgång eftersom det bör leda till att 


fler kommer erbjudas heltid. Melissa informerade även om Almegas krav. 


Sekos krav: Slopa kvartstid, semesterväxling, start och slut på samma ort, vid ledighet ska 


kalenderdygn tillämpas. 







Nina Sagulin informerar om vad som händer gällande körlärarna. Den första av SJPs nya 


fyra dagars KL-utbildning är nu genomförd. Framöver kommer det kunna vara förare från 


hela SJ som deltar, inte bara från pendeln. Nina berättar även om de “E-learning” som vi 


förare får mejl om. Plötsligt är det många kurser i katalogen, vad gäller? 2 h får vi enligt 


avtal. Nina har kontaktat SJP hur det är tänkt att man ska hinna alla kurser på den tiden? 


Inget svar än. 


SJP har fortfarande inte ordnat med ersättning för de som fått betala skatt för SL-kort, trots 


att de velat ha såna och att SJP redan för flera månader sedan sagt att de ska ersätta detta. 


 


9. Övriga frågor  


Vi pratade om semesterverktyget, att vi i klubben hoppas kunna påverka så att nästa version 


blir mycket bättre.  


Sparad semester: planeringen har kontaktat folk som sökte men inte fick sådan semester 


utlagd. Dock har planeringen inte kontaktat alla berörda, varför det är klokt att man själv tar 


kontakt om man inte fått denna semester utlagd.  


En medlem uppmanar styrelsen att se till att få saker på pränt och in i avtalet så att det inte 


riskerar försvinna. Melissa svarar att det är ett pågående arbete, men som till viss del inte är 


lika brådskande som tidigare, då SJP troligen blir kvar längre än till mars 2026.  


Vi nämner även skrivelsen om rätten för föräldrar med barn som är 7-12 år att gå ner i 


arbetstid försvann i avtalet i och med att SJP tog över. Det är inte helt klarlagt hur detta gick 


till, trots att klubben sökt svar kring detta. 


 


10. Mötets avslutande 


Mötet avslutades kl 20.55. 
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